
STJEPAN JIMMY STANIĆ 

IZJAVA u povodu dodjele Nagrade „Nova ploča“ 

Svako saznanje o dodjeli nagrade u dobitnika izaziva ugodu, posebice kad se 

dobije u poznim životnim godinama. Neminovno me misli vode vremeplovom 

života, prisjećajući se, sentimentalno i sa zahvalnošću,  brojnih uglednih 

glazbenika koji su mi pomagali i s kojima sam uspješno surađivao tijekom duge 

karijere. Neminovno se sjećam suradnje s Nikicom Kalogjerom i njegovim 

ansamblom, koji mi je 1954. godine omogućio snimanje prve ploče, s obradom 

švicarsko-njemačke pjesme Cowboy Jimmy, za ondašnji „Jugoton“ čiji je 

nasljednik Croatia Records , za koji me veže višedesetljetna suradnja. Pri tom 

spominjem i suradnju s njemačkim disko izdavačem Electrola-Columbia, ali i 

mogućnost razvitka karijere u inozemstvu. No, nisam ambiciozan, a  i 

„Zagreboljub“ sam, emotivno vezan za rodni grad! Pošteno sam radio svoj 

posao. Nisam odbijao festivalske pozive, smatrajući svoje sudjelovanje 

ustupkom publici. Imam raznih nagrada, izloženih u stanu, na komodi, čak i 

jednog Oscara, statuicu koju su mi izradili prijatelji, iz zezancije. Veselim se i 

„Novoj ploči“, koja zaokružuje moju estradnu karijeru čiji je moto „jazz je moj 

životni eliksir!“. 


